
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE 

ASSISTENTS:
Alcaldessa 

 Manela Faus Mascarell

Regidors
Jose Luis Dauder Mascarell
Juan Mascarell Sabater
Josep Estruch López
Victoria Belando Morant
Enrique Celda Gallud
Manuel Estruch Ibáñez
Ángel Mascarell Mascarell

Excusa la seua absència: 
Guillermo Hornos Palacios

Secretària–interventora

Mª Ángeles Romero Castelló

En la localitat d'Ador sent les 20:00 hores del dia 3 de setembre de 2020 es 
reuneixen en el Saló d'Actes de la Casa Consistorial, el Ple d'aquest Ajuntament 
en sessió extraordinària, primera convocatòria, prèviament convocada, sota la 
Presidència de l’Alcaldessa Na Manela Faus Mascarell,  amb assistència dels 
regidors que s'enumeren al marge.

 Una vegada verificada per secretaria la vàlida constitució del Ple, que compleix 
l'assistència mínima d'un terç del nombre legal de membres, la presidenta obri la 
sessió  dient  que  el  Sr  Hornos  no  ha  pogut  assistir  per  motius  personals; 
procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ Ordre del dia.

ORDRE DEL DIA

UN. Aprovació de l'Acta de la sessió ordinària celebrada el dia 30 de juliol 
de 2020. 
S’aprova l’acta de la Sessió  per unanimitat sense necessitat de la seua lectura i 
s’ordena la transcripció al llibre d’actes.

DOS.  Aprovació  de  la  sol·licitud  de  la  subvenció  Pla  Reacciona  de  la 
Diputació de València.  

La Sra. Alcaldessa dóna la paraula al Sr. Mascarell regidor d’Urbanisme 
per  explicar  que  es  volen  incloure  dues  actuacions,  una  relacionada amb la 
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instal·lació de plaques solars a la piscina municipal i un altra per a connectar els 
tres pous del poble.  

Vista  la  convocatòria  Reacciona  realitzada  per  l’àrea  de  Medi  Ambient  de  la 
Diputació de València per a la concessió de subvencions la finalitat de les quals és la 
mitigació, l’adaptació, i l’educació climàtica dels municipis de la província de València, el  
Ple adopta per unanimitat el següent: 

ACORD: 

1. Sol·licitar a la  Diputació de València subvenció per a la  realització de les 
actuacions que s’indiquen a continuació:

Sol·licitud Subvenció Import (€)

X Sol·licitud d’energies renovables en edificis 76.188,51 €

X Millora del cicle integral de l’aigua 78.345,73 €

2. Comprometre’s a complir les obligacions establides per als beneficiaris a la 
present convocatòria així com a la normativa general de subvencions. 

TRES. Aprovació del Pla Estratègic d’estalvi d’aigua d’Ador.
Vist  el  pla  Director  del  servici  d’abastiment  per  a  la  gestió  de  l’aigua 

potable redactat per Tecvasa. 
Vist  l’informe  de  l’enginyer  tècnic  industrial  al  servei  de  l’Ajuntament 

favorable a l’aprovació del pla. 
Sent un requisit necessari per a l’estalvi de l’aigua, el ple per unanimitat  

adopta el següent: 

ACORD
PRIMER.- Aprovar el Pla Estratègic d’estalvi d’aigua d’Ador. 

QUATRE.  Moció per instar al  govern a no confiscar els recursos de les 
entitats locals. 2020-E-RE-297 06/08/2020.

A aquest punt pren la paraula la Sra. Alcaldessa per a demanar al  Sr. 
Celda que retire la moció posposant-la al següent Ple, donat que es tracta d’un 
assumpte que encara no tenen clar, i  no saben si  convé o no dur endavant.  
Volen tindre més clar l’assumpte per adoptar el sentit del seu vot. 

El Sr. Celda diu que aquesta moció es presenta en contra de l’acord que 
va ser aprovat per la FEMP amb el vot favorable del partit socialista, i que el seu 
partit vol que el romanent revertesca al veïnat de la localitat. Estan en contra de 
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la confiscació del romanent. 
La Sra. Alcaldessa li respon que es tracta d’una norma que encara no ha 

passat pel Congrés i encara no saben si s’aprovarà o no. No tenen clar si la 
mesura pot tindre un efecte positiu o negatiu per al municipi. 

Pren la paraula el Sr. Estruch per comentar que encara no saben si 
s’aprovarà o no. 

El Sr. Celda respon que vol que cada Ajuntament es pronuncie al voltant 
de la no incautació. Dóna la seua conformitat  a que la moció siga debatuda al 
següent Ple. 

I no havent-hi més assumptes a tractar, per l’Alcaldessa s'aixeca la 
sessió, sent les 20:15 hores, del dia 3 de setembre del 2020, de tot el qual, com 
a secretària en done fe. 

Diligència per fer constar que aquesta acta es va aprovar en sessió 
ordinària de data 15 d’octubre de 2020.
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